

Saksliste Geovekst-forum

11.-12.september 2024

Sted: Førde, Scandic Sunnfjord Hotell

Møteleder: Knut Karper Bjørngaas

Referent: Marit Bunæs

Tidsplan:

Onsdag: 09:00 – 17:30

Torsdag: 08:30 – 15:00

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
09:00 - 09:30	33/24	Godkjenning av referat fra 5.-6.juni	Godkjenne	Knut/Alle
09:30 - 10:00	34/24	Fellesdokumenter for Geovekst - Hoveddokument - Handlingsplan - Kvalitetsplan	Vedtak	Alle/Marit
10:00 - 10:15		Pause		
10:15- 10:30	55/23	Grønnstrukturkart • Status • Salg av data for mindre områder	Informasjon/ Vedtak	NIBIO
10:30 - 11:00	30/24	Arbeidsgruppe Drone - Mandat	Vedtak	KV/Alle
11:00 - 11:30	35/24	Landsdekkende produksjon av IR-ortofoto Interesse fra partene?	Informasjon/ Diskusjon	Knut/ Torleiv Lohne (Mdir)
11.30 - 12.30		Lunsj sammen med FGU Vestland		
12:30 - 16.00	36/24	FGU Vestland Agenda?	Informasjon	
16:00 - 16:15		Pause		
16:15 - 16.30	36/24	Oppsummering av FGU-møtet - Noe vi skal ta tak i nå?		Alle
16.30 - 17:00	37/24	Dyrkbar jord • Status	Informasjon	NIBIO

17:00 - 17:30		Kartverket – forenkling i føring av Geovekst-prosjektøkonomien?	Informasjon/ diskusjon	Einar
		Dag 2		
08:30 - 09:30	27/24	NOU – Med lov skal data deles (Viderebruksutvalget)	Informasjon/ diskusjon	KV//Alle
09:30 - 09:45		Pause		
09:45 10:15	37/23	Topografisk grunndatabase <ul style="list-style-type: none"> • Status fra produktrådet • Avklaring/diskusjon på om N5 skal være et produkt fra TG, utgå (erstattes av N10) eller opprettholdes som i dag. 	Informasjon	Ida
10:15 - 11:00	38/24	Informasjon fra Faggruppe Mottaks-kontroll i Kartverket <ul style="list-style-type: none"> • Tilgjengeliggjøring av FKB-data før fullstendig kvalitetskontroll er gjennomført • Status KI-arbeid ved mottakskontroll – info fra et prøveprosjekt mot KartAI • Hva skal kommunene/partene kontrollere ved mottak av data etter periodisk ajourholdsprosjekter? 	Informasjon/ diskusjon	Mika Sundin
11:00 - 11:30		Ambisjoner for kontinuerlig ajourhold – innspill fra GLA-gruppa <ul style="list-style-type: none"> • Introduksjon • Diskusjon 	Diskusjon	Lars
11:30 – 12:30		Lunsj		
12:30 12:45		Finansiering av fellesløsninger fra 2025 <ul style="list-style-type: none"> • Status 	Informasjon	KV/Knut
12:45 - 13:15	39/24	DIBK/KS/Kartverket sin plan for innsynsløsninger knyttet til plandata <ul style="list-style-type: none"> • Status 	Informasjon	Knut/ Morten
13:15 - 13:45	13/24	Løypemelding fra andre fora <ul style="list-style-type: none"> • Samordningsgruppa (11.-12.06) • Styret i Norge digitalt fellesløsninger (28.08) <p>Hvordan sikre at Geovekst er representert i fora der beslutninger tas.</p>	Informasjon Diskusjon	Hildegunn Alle
13:45 – 14:00		Pause		
14:00 – 14:20	5/24	Informasjon fra Kartverket <ul style="list-style-type: none"> • Økonomi • Geovekst-prosjekter 	Informasjon	Einar/ Marit

		<ul style="list-style-type: none">• Anskaffelser evt. rammeavtaler• Enhetspriser 2025		
14:20 – 15:00		Eventuelt Oppsummering og avklaringer		Alle
		Møtedatoer i 2024: 11. - 12.september – FGU Vestland (Førde) 17.oktober halv dag på Teams 20. - 21.november (Oslo-området)		

[Overskrift 1]

[Brødtekst]